
Fra: Mestertakst <hugo@mestertakst.no> 
Sendt: torsdag 25. januar 2018 22:45 
Til: post@vestskog.no 
Kopi: Postmottak Lindås; Nils Kaalaas 
Emne: Fwd: Vedr. skogbruksplan 
 
God dag. 
 
Viser til Deres brev datert januar 2018, med informasjon og trusler om hva som skjer dersom en 
bonde/gårdbruker/skogbruker ikke har skogbruksplan på eiendommen. 
 
Jeg videresender epost som er sendt dere tidligere, les under.Jeg fikk heller ingen svar. 
 
Nå er det fra Lindås kommune ved veietaten funnet midler, både økonomiske og steinressurser til å 
lage snuhammer på min nabo sin eiendom. Dette fordi bossbilen, ihht. veietaten, ikke kan få lov til å 
snu på min eiendom slik den har gjort og fortsatt gjør i 35-40 år. 
Mitt forslag er at bossbilen snur slik den har gjort, men at Lindås kommune gruser og brøyter de 60-
70 metrene på min eiendom slik at bossbilen får adkomst. 
Lindås kommune heller bruker de økonomiske og steinressursene til å oppgradere den kommunale 
vei slik at tømmer kan fraktes ut på en normal måte. 
 
Det er ikke bare tømmer fra min eiendom som skal fraktes ut på den kommunale veien. 
 
 
Hilsen Hugo Vedaa 
 
 
------- Forwarded message ------- 
From: Mestertakst <hugo@mestertakst.no> 
To: jir@vestskog.no 
Cc: 
Subject: Vedr. skogbruksplan 
Date: Wed, 26 Apr 2017 15:36:59 +0200 
 
God dag. 
Takker for tilbud om skogbruksplan. 
 
Jeg er hjemmelshaver av gnr. 96 bnr. 2 i Lindås kommune. Valaker Skog skulle hogge og frakte ut 
granskogen i 2015. Har også hatt kontakt med landbrukssjef Kjartan Nyhammer og skogbrukssjef Nils 
Kaalaas. Samt samtale med Arvid Aasen i Statens vegvesen. 
 
Det skal hogges ca. 600 kbm med hogstmoden norsk gran. Valaker har besiktiget skogen og 
adkomstveien. 
De foreslår bil med henger lengde omkring 19 meter. MEN Lindås kommune veietaten sier at den 
kommunale veien ikke tåler transporten. Arvid Aasen kan gi dispensasjon for 1 kjøring ut i 
avkjørselen til Fylkesveg 57. 
 
Mitt forslag til Nils Kaalaas er at Lindås kommune søker midler til skogsvei for å forbedre den 
kommunale veien. 
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Dersom skogen må kjøres ut med mindre bil, vil skogen ikke gi avkastning til bruket. Jeg vil bli pålagt 
å plante ny skog innen 5 år. 
 
Jeg har derfor en annen løsning, som er å filme fra drone når vi sager granskogen som blir liggende 
flatt. Det vil være en vinn vinn løsning. Jeg får ingen avkastning fra skogen, den blir liggende og 
tilbakeført til jord og jeg slipper tvangsplanting. 
Jeg har vært i kontakt med TV2 og NRK, de er tilbudt filmen. Da kan mediene få vise Norge hvor 
vanskelig det er å være Statens Trell, og eie og drive en landbrukseiendom. 
 
Vi har plantet 500 kirsebærtrær til møbelvirke på bruket. Mitt spørsmål til Kjartan Nyhammer var 
hvorfor fikk vi plante når vi ikke kan kjøre ut tømmer når det er hogstmodent? 
 
 
Skogentreprenør Valaker i Lindås kommune og T.Frivik i Høyanger vil ikke at jeg skal sage flatt, fordi 
det er negativt for bransjen. 
Jeg forstår det veldig godt. 
 
Jeg har gitt opp, har tatt kontakt med såpass mange at det tar ikke så mange timer å sage til det 
ligger flatt. Det er sikkert positivt for naturen. Det blir filming med drone. 
Jeg skal plante litt eik. 
 
-- 
Med vennlig hilsen 
  Hugo Vedaa 
Mobil: 906 80 888 
www.mestertakst.no 
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